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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2022/23:648 Effekter på landsbygden av regeringens besparingar på 
naturvården

Regeringens och Sverigedemokraternas besparingar på naturvårdsanslaget får 
nu konsekvenser. Hemma i Kronoberg försvinner två tredjedelar av anslaget till 
naturvård och upprustning av vandringsleder, vilket drabbar besöksnäringen i 
länet men också entreprenörer och företag inom landsbygdssektorn. 

Under pandemin fick många upp ögonen för vår natur och inte minst våra 
vandringsleder, vilket ledde till en ökning av besöksnäringen på landsbygden. 
Den förra socialdemokratiska regeringen sköt till extra resurser för att kunna 
upprusta och vårda vandringsleder – men den nuvarande regeringen gör 
tvärtom. Man gör kraftiga besparingar som nu försämrar naturvården men 
också förutsättningarna för arbete och företagande på landsbygden. 

Min fråga till landsbygdsminister Peter Kullgren blir därför:

 

Har ministern tagit initiativ till en beräkning över hur sysselsättningen på 
landsbygden påverkas av regeringens besparingar på naturvården, och kan 
ministern i så fall redogöra för resultatet? 

………………………………………

Tomas Eneroth (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-05-10
Besvaras senast
2023-05-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


